
 

 
 
 

Gwiazda betlejemska po nas przybieży, bo już powoli prowadzi króli 
i jasełkowych pasterzy. Więc tylko, gdy dzwon zawoła, pójdźmy do 

kościoła, zaśpiewajmy tak pięknie Dzieciątku i Świętej Panience, że 
nas usłyszą w swej dalekiej stajence. 

 
Zdrowych, Wesołych, Spokojnych, Rodzinnych i Błogosławionych 
świąt Bożego Narodzenia oraz Szczęśliwego Nowego 2023 roku 
życzy 
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